
Informaatioverkostojen   kilta   Athene   ry,   Y-tunnus:   1971299-9    

Hallituksen   kokous   8/2021     

Aika:   2.3.2021,   klo   16:15     

Paikka:   Zoom   (etäkokous)     

Paikalla:     

Hallitus   

Aarne   Talvela   (PJ)     

Alli   Kolho   (Sihteeri)   

Iida   Saaristomaa     

Elina   Ståhlberg   

Anna   Nikander   

Alessa   Aila   

Nuutti   Arvilommi   

Valtteri   Luodemäki     

Ulrica   “Ullis”   Bladh   

Marianna   Malkamäki     

Mea   Pousar   

  

Muut   läsnäolijat:   

Laura   Nikola    (saapui   kohdassa   6,   poistui   kohdassa   7.1)   

1. Kokouksen   avaus     
 Kokous   avattiin   ajassa   16.16.   

  
2. Kokouksen   laillisuus   ja   päätösvaltaisuus   

 Todettiin   kokous   lailliseksi   ja   päätösvaltaiseksi.   
  

3. Pöytäkirjantarkastajien   valinta   
 Valittiin   pöytäkirjantarkastajiksi   Mea   Pousar   ja   Ulrica   Bladh.   

  
4. Kokouksen   työjärjestyksen   hyväksyminen   

 Kokouksen   työjärjestys   hyväksyttiin   sellaisenaan.     
  

5. Ilmoitusasiat   
 Hallituskummi   Laura   kertoo   AYY:n   kuulumiset.   

6.   Mitä   kuuluu?   -kierros   
Alessa:    Kuuluu   hyvää.   Uusi   periodi   tarjoaa   mahdollisuuden   uuden   alkuun.   Tilinpäätössavotta     
  on   saatu   päätökseen   ja   nyt   alkaa   downshiftaus,   oikeutetusti.   
Ullis:    Ihan   kesäfiiliksissä,   koska   parveketta   voi   käyttää.   Megaskabasta   saadut   vammat   olivat   
voittamisen   arvoisia.      



Anna:    Kuuluu   hyvää,   odottaa   innolla   muuttoa.   
Iida:    Kuuluu   ihan   hyvää.   Palasi   virtuaaliselle   koulun   penkille,   mutta   koulumotivaatio   on   
matalalla.   Valo   piristää,   ja   aamulla   meni   pasmat   sekaisin   sen   takia,   sillä   luuli   nukkuneensa   
pommiin   herätessään   auringonpaisteeseen.   
Alli:    Viime   viikko   on   ollut   melkoista   filosofista   pohdiskelua   ja   itsereflektointia,   mutta   asiat   ovat   
toivottavasti   selkiytymään   päin.   
Mea:    Kuuluu   hyvää.   Uusi   periodi   rysähti   päälle   ja   tekemistä   riittää,   mutta   piuhat   ovat   silti   
käsissä.   Toimarirallisetti   oli   haippii!   
Valtteri:    Ihan   hyvää.   Athenen   Megaskabavoiton   tuoma   euforia   kantaa   rästihommienkin   läpi.   
On   lähdössä   mökille.   
Marianna:    Hyvää.   Aurinko   piristää.   Megaskaban   loppukirin   jälkeen   olo   on   fyysisesti   kuin   jyrän   
alle   jääneellä.      
Nuutti:    Rehti   ihan   ok-fiilis,   ei   mitään   spesiaalia.   
Elina:    Tämä   päivä   on   tuntunut   kestävän   ainakin   kolme   päivää.   
Aarne:    Ollut   kiireistä   nyt.   Vähän   vuoristorataa   ja   välillä   tuntuu   ettei   pysy   hommista   tahdissa,   
mutta   aurinkoisina   päivinä   tulee   hyvä   fiilis.   

  
Laura   saapui   16:24   

  

6. Hyväksyttävät   laskut   
  

  

7. Talous-   ja   hallintoasiat   
7.1. AYY:n   kuulumiset   

AYY-hallituskummi   Laura   kertoi   AYY:n   kuulumisista   seuraavasti:   
  

AYY:n   kertavuokrattavat   tilat   pysyvät   suljettuna   4.4.   asti.   AYY   seuraa   viranomaisten   
asettamia   koronarajoituksia   ja   -suosituksia.   Tavoitteena   on,   että   kaikki   AYY:n   
tapahtuma-   ja   palvelutoiminta   on   mahdollisimman   turvallista.   

  
Essi   Puustinen   on   aloittanut   AYY:llä   vapaaehtoisten   luottamushenkilönä.   Hän   toimii   
vapaaehtoisten    yhteyshenkilönä   ja   ohjaa   oikeaan   suuntaan   vapaaehtoisuuteen   
liittyvissä   kysymyksissä.   

  
AYY   on   ottanut   käyttöön   turvallisemman   tilan   periaatteet.   Lisäksi   vapaaehtoisten   

Saaja   Perustelu   Summa   Päätös   

Sampo   Rapeli   Sushia   evääksi   Retkitoimikunnan   
järjestämälle   sunnuntaikävelylle   28.2.2021   5,50   €   Hyväksytty   

Mea   Pousar   Toimariralliryhmän   tarjoilut   28.2.2021   58,40   €   Hyväksytty   

Marianna   Malkamäki   Ikimetsää   FK:lle   vujulahjaksi   10,00   €   Hyväksytty   

Hetzner   Online   GmbH   Serverimaksu   digikukka   3,09   €   
Hyväksytty   



toimintaperiaatteita   on   päivitetty.   
  

Laura   poistui   16:46   

8. Opintoasiat   
8.1. SCI:n   opisten   kurssikäytäntökysely   

Kysely   lähetettiin   tänään.   Kysely   on   mennyt   osalla   roskapostiin,   joten   kyselystä   
tiedotetaan   vielä   myös   Torvessa.   

  
8.2. Muut   asiat   

-   

9. Phuksi-   ja   ISOasiat   
9.1. SCI:n   kokous   fuksiasioista   

Elina   osallistui   SCI:n   kokoukseen   fuksiasioista.   Kokouksessa   keskusteltiin   
orientaatioviikon   toteutuksesta   sekä   phuksioppaiden   lähetysformaatista.   

  
9.2. Phuksisitsit   

Elina   keskusteli   Inkubion   fuksikapteenin   kanssa   yhteisten   fuksisitsien   toteutuksesta.   
  

9.3. Athene   x   Prodeko   orientaatioviikon   bileet   
Tapahtunee.   

  
9.4. ISOvalinnat   ja   TF   

TF:llä   nousi   huoli   Athenen   ruotsinkielisistä   ISOista,   sillä   kukaan   TF:llä   valituista   
athenelaisista   ei   ole   tänä   vuonna   Athenen   ISO.    Tilannetta   selviteltiin   ja   päädyttiin   
hyvään   yhteisymmärrykseen,   joka   ehkäisee   myöhempiä   väärinkäsityksiä.   

9.5. Muut   asiat   
-   

  
10. Tiedotusasiat   

10.1. Ajankohtaiset   asiat   
Hallituskuvat   otetaan   ensi   viikon   maanantaina.   

Tänään   julkaistiin   Athenen   sosiaalisen   median   kanaviin   yhteishakupostaus   ja   
loppuviikosta   tulee   helmikuun   kuukausikooste.   

11. Tapahtumat   
11.1. Athene   x   Prodeko   MEGASKABA   

Voitto   tuli   kotiin!   Loppukiri   oli   hieno   ja   athenelaiset   osoittivat   hyvää   urheiluhenkeä.   
Tapahtuma   oli   suuri   menestys,   ja   kiltalaisilta   tuli   kovia   urheilusuorituksia   koko   kisan   
ajan,   etenkin   viimeisellä   viikolla.   Kisan   palkintoja   viimeistellään.   

  
  



11.2. Pubivisa   
Tapahtuman   ideointi   etenee.   

  
11.3. Muut   asiat   

-   
  

12. Yhteisö   
12.1. Toimihenkilöt   ja   toimikunnat   

ISOjen   yhteystiedot   kerätään   Google   Formsin   avulla.   

Kerätään   jatkossa   toimarien   kuulumisia   säännöllisesti   hallituksen   kokouksiin   Mean   
esittämän   järjestyksen   mukaisesti.   

12.2. Vuosijuhlatervehdykset   
  Fyysikkokillan   vuosijuhlatervehdys   on   kuvattu.   

  
12.3. Muut   asiat   

-   
  

13. KV-asiat     
13.1. KV-sektorin   ajankohtaiset   asiat   

  KV-opiskelijoiden   lakkitutkinnosta   on   kyselty   ja   sen   suoritusta   selvitetään.   
  

14. Yrityssuhteet   
14.1. Yrityssuhteiden   ajankohtaiset   asiat   

Athene   sai   kahvisponssin   Netlightilta.   Toivotaan,   että   kiltalaiset   pääsevät   nauttimaan   
kahvista   Olkkarilla   vielä   tämän   vuoden   puolella.   

  
15.   Muu   toiminta   

15.1. Sakkojen   päivitys   
-   

  
15.2. Pöytäkirjojen   tarkistukset   

Rullaavat.   
  

16. Muut   esille   tulevat   asiat   
 Iida   innostui   Wapun   julistamisesta.   

  
17. Seuraava   kokous     

 Seuraava   kokous   7.3.   klo   16.15.   
  

18. Kokouksen   päättäminen   
 Kokous   päätettiin   ajassa   17.18.   

  
  



  
Pöytäkirjantarkastajat     

________________________________________   ________________________________________   
Mea   Pousar    Ulrica   Bladh   

Puheenjohtaja   ja   sihteeri:     

________________________________________    ________________________________________   
Aarne   Talvela    Alli   Kolho   

  
  


